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Kommunfullmäktige

Plats och tid: Murgrönan, Salem centrum, torsdagen den 3 oktober 2024, kl 19.00 - 20.30

Beslutande: Se bilagd upprops- och voteringslista

Övriga deltagande: T f kommundirektör Anna Widing, kommunsekreterare Åsa Lindgren

Utses att justera: Johanna Liljedahl (L), Christian Isaksson (SD)
Justeringens
plats och tid: Kansliet, onsdagen den 9 oktober 2024, kl 11.00

Underskrifter: Sekreterare …………………………
Åsa Lindgren

Ordförande …………………………
Lisa Källberg Vittikko (S)

Justerande …………………………
…………………………..

Johanna Liljedahl (L) Christian Isaksson (SD)

Anslag/bevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ: Kommunfullmäktige
Sammanträdes-
datum: 2024-10-03

Datum för anslagets
uppsättande: 2024-10-10

Överklagande tiden går
ut: 2024-10-31
Datum för anslagets
nedtagande: 2024-11-01

Förvaringsplats
för protokollet: Kansliet

Underskrift: …………………………
Åsa Lindgren

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 34 KS/2024:191

Avsiktsförklaring Syvab

Ägarna (Botkyrka kommun, Nykvarns kommun, Salems kommun, Stockholm Vatten och Avfall
och Telge AB) i SYVAB har enats i ett förslag till en avsiktsförklaring för Ekerö kommun och en
likadan avsiktsförklaring för Trosa kommun. Avsiktsförklaringarna utgör grunden för de
fortsatta förhandlingarna i syfte att ingå överlåtelseavtal och anslutningsavtal mellan Ekerö
kommun, Trosa kommun och SYVAB när Stockholms Vatten och Avfall drar sig ur
anslutningsavtalet.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse daterad 2024-05-20.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 79/2024
Kommunfullmäktige antar och ingår i avsiktsförklaringarna avseende SYVAB.

Yrkanden
Lennart Kalderén (M) och Arne Närström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige antar och ingår i avsiktsförklaringarna avseende SYVAB.

______________________

Delges:
SYVAB AB
Huddinge kommun
Nykvarn kommun
Salem kommun
Trosa kommun
Ekerö kommun
Stockholm Vatten AB
Telge AB
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 35 KS/2024:286

Barnomsorgsavgift 2025

Barn- och utbildningsnämnden i Salem beslutade den 9 maj 2023 att föreslå en höjning av
avgiften för föräldralediga och arbetssökande som nyttjar 15 timmar i förskolan till en
heltidsavgift. Kommunfullmäktige godkände detta och dubblerade avgiften för 15 timmars
vistelsetid i förskolan. Den 5 december 2023 beslutade nämnden att inte minska
vistelsetiden till 15 timmar per vecka för dessa barn, men den förhöjda avgiften kvarstår.
Effekten har blivit att de flesta föräldralediga och arbetssökande nu väljer 30 timmars
barnomsorg eftersom de betalar samma avgift som för 15 timmar. Detta har lett till ökade
kostnader för kommunen, då fler barn nu utnyttjar 30 timmars omsorg. Kommunens
kostnader har ökat med cirka 745 000 kronor på grund av denna förändring.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från barn- och utbildningsförvaltningen daterad
2024-05-20 med bilaga.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 85/2024
Kommunfullmäktige beslutar att återinföra halv barnomsorgsavgift i förskolan från 1 januari
2025 för barn med 15 timmars vistelsetid.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige beslutar att återinföra halv barnomsorgsavgift i förskolan från 1 januari
2025 för barn med 15 timmars vistelsetid.

______________________

Delges:
Barn- och utbildningsförvaltningen
Ekonomikontoret
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 36 KS/2024:287

Samverkansavtal mellan Botkyrka och Salem gällande
gymnasial vuxenutbildning

Barn- och utbildningsnämnden i Salem har initierat en fråga om samverkan med Botkyrka
kommuns vuxenutbildning. Ett förslag till samverkansavtal som innebär att Botkyrka
kommun tar över huvudmannaskapet för den gymnasiala vuxenutbildningen från och
med 1 januari 2025 har tagits fram för ställningstagande.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från barn- och utbildningsförvaltningen daterad
2024-05-30 med bilagor.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 86/2024
1. Kommunfullmäktige fastställer förslag till samverkansavtal med Botkyrka kommun
avseende gymnasial vuxenutbildning med start 1 januari 2025. Beslutet gäller under
förutsättning att Botkyrka kommun fattar ett motsvarande beslut.
2. Kommunfullmäktige delegerar till barn- och utbildningsnämnden att besluta om ändringar,
tillägg samt avslutning av samverkansavtalet.

Yrkanden
Arne Närström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
1. Kommunfullmäktige fastställer förslag till samverkansavtal med Botkyrka kommun
avseende gymnasial vuxenutbildning med start 1 januari 2025. Beslutet gäller under
förutsättning att Botkyrka kommun fattar ett motsvarande beslut.
2. Kommunfullmäktige delegerar till barn- och utbildningsnämnden att besluta om ändringar,
tillägg samt avslutning av samverkansavtalet.

______________________

Delges:
Botkyrka kommun
Rektor Salems vuxenutbildning
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 37 KS/2024:288

Beslut om införande av avgift för transport- och
bårhuskostnader

Välfärdsområdet står inför utmaningar med att vidhålla en god kvalitet utifrån en begränsad

mängd resurser. Det ekonomiska läget på nationell nivå samt en allt äldre befolkning gör att

behov uppstår för verksamheterna att identifiera områden som ger möjlighet att

återinvestera medel i kärnuppdraget.

Bårhusrelaterade avgifter har de senaste tre åren belastat kommunen med mellan 200 000 till

250 000 kr per år. I syfte att återinvestera medel i verksamheternas kärnuppdrag så föreslås

det att kostnader som uppstår i samband med dödsfall ska faktureras till aktuellt dödsbo.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från socialförvaltningen daterad 2024-05-10 med bilagor.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 87/2024
Kommunfullmäktige beslutar att Salems kommun ska ta ut faktisk kostnad för bårtransport,
bårhusförvaring och balsamering för avlidna inom LSS-boende och inom särskilda boenden,
genom att debitera dödsboet.

Yrkanden
Daniel Hansson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut med ändringsyrkande
att förslaget ändras från “Kommunfullmäktige beslutar att Salems kommun ska ta ut faktisk
kostnad för bårtransport, bårhusförvaring och balsamering för avlidna inom LSS-boende och
inom särskilda boenden, genom att debitera dödsboet.” till “Kommunfullmäktige beslutar att
Salems kommun ska ta ut faktisk kostnad för bårtransport, bårhusförvaring och balsamering

för avlidna, genom att debitera dödsboet.”

Andreas Dahl (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och avslag till Daniel Hanssons (V)
ändringsyrkande.

Propositionsordning
Ordförande Lisa Källberg Vittikko (S) ställer proposition på Daniel Hanssons (V)
ändringsyrkande mot avslagsyrkande från Andreas Dahl (S) och finner att kommunfullmäktige
beslutar att avslå ändringsyrkandet.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige beslutar att Salems kommun ska ta ut faktisk kostnad för bårtransport,
bårhusförvaring och balsamering för avlidna inom LSS-boende och inom särskilda boenden,

genom att debitera dödsboet.

______________________

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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§ 37 forts

Delges:

Akten

Ekonomienheten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 38 KS/2024:70

Rapportering av gynnande beslut enligt SoL och LSS, 1:a
kvartalet 2024 som ej verkställts

Kommunerna har enligt 16 kapitlet 6 f § SoL (socialtjänstlagen)*, 28 f § LSS (lag om stöd och
service till vissa funktionshindrade)** samt 16 kapitlet 6h § SoL*** skyldighet att rapportera
gynnande beslut som inte verkställts. Rapporteringen avser ÄO (äldreomsorg), OF (omsorg till
personer med funktionsnedsättning) och IFO (individ- och familjeomsorg)

Socialnämnden rapporterar till Inspektionen för vård och omsorg, revisorer och fullmäktige
att för perioden 2024-01-01 - 2024-03-31 finns ett gynnande beslut (1) som inte verkställts
tre månader från dagen för beslut. För perioden finns ett (1) avbrott i verkställigheten där
biståndet inte åter verkställts inom tre månader att rapportera (se bilaga). För perioden finns
inga (0) gynnande beslut som avslutats av annan anledning utan att verkställas att rapportera
(se bilaga). För perioden finns ett (1) gynnande beslut som tidigare rapporterats som ej
verkställt men som senare har verkställts.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från socialförvaltningen daterad 2024-05-02 med bilagor.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 88/2024
Kommunfullmäktige godkänner rapporteringen av gynnande beslut enligt SoL och LSS, 1:a
kvartalet 2024 som ej verkställts.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige godkänner rapporteringen av gynnande beslut enligt SoL och LSS, 1:a
kvartalet 2024 som ej verkställts.

______________________

Delges:
Revisorer
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 39 KS/2023:295

Svar på motion från Sverigedemokraterna angående
discgolfbana

Sverigedemokraterna har i motionen “Discgolfbana!” som väcktes i kommunfullmäktige
2023-10-05, § 57, föreslagit följande beslut:

att: kommunstyrelsen tillkallar en enhet som undersöker eventuella möjliga platser för
discgolf
att: tekniska nämnden tar fram ett kostnadsförslag för både 9-hål samt 18-hålsbana
att: tekniska nämnden tar fram vilka åtgärder samt underhåll som behövs för en discgolfbana

För övrig information se motionens innehåll.
Motionen remitterades till kultur- och fritidsnämnden samt till tekniska nämnden för
yttrande.

Motionen har behandlats i kultur- och fritidsnämnden 2024-02-08, § 9 och i tekniska
nämnden 2024-05-30, § 47. Båda nämnderna har beslutat föreslå kommunstyrelsen att
tillstyrka respektive förvaltnings förslag att anse motionen besvarad.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen daterad 2024-08-28
med bilagor. Förvaltningen föreslår att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att
anse motionen besvarad.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 89/2024
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad.

Yrkanden
Christian Isaksson (SD) yrkar att ärendet återremitteras för att förslagen i motionen ska
besvaras.

Erik Glimvik (M), Pernilla Schubert (KD) och Arne Närström (S) bifaller Christian Isakssons (SD)
yrkande att återremittera ärendet.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart ett förslag till beslut om att återremittera ärendet
föreligger och att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet.

______________________

Delges:
Kultur- och fritidsnämnden
Tekniska nämnden
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 40 KS/2024:90

Svar på motion: Skyddsjakt på bäver inom sjön Flaten och
Uttran, väckt av Christian Isaksson (SD), Peter Isaksson (SD)
och Joakim Sivegård (SD)

Den 22 februari anmäldes en motion angående skyddsjakt på bäver till kommunfullmäktige.

I motionen yrkas att:

1. Skyddsjakten bedrivs på enstaka individer som orsakar fördämningar i kommunen.
2. Bygg- och miljönämnden tar fram en plan på hur skyddsjakten ska bedrivas.

Motionen remitterades till bygg- och miljönämnden.

Bygg- och miljöenheten skriver i sin tjänsteskrivelse att de genom miljö- och
samhällsbyggnadsförvaltningens gatuenhet samt kommunjägaren blivit informerade om
återkommande incidenter som orsakats av bäver. I Flaten har man vid flera tillfällen behövt
rensa fördämningar vilket påverkat bl.a utloppet från Flaten till Uttran. Längs med Uttrans
strand har man behövt kapa träd som bävern gnagt på för att undvika fallrisk över gångstigar.
Främst gäller det träd längs med Garnuddens naturreservat.

Bygg- och miljönämnden anser att det finns skäl för att ta fram en plan för hur skyddsjakt ska
bedrivas på enstaka individer av bäver för att minska skadorna de orsakar. Planen bör omfatta
avskjutning och rivning av bäverhyddor. En inventering av bäverbeståndet ska genomföras
innan eventuell avskjutning blir aktuell. Eventuell skyddsjakt ska bedrivas på kommunens
mark. Planen ska även omfatta ett kostnadsförslag för inventeringen samt skyddsjakt. En plan
för skyddsjakt på bäver ska vara behandlad av nämnden senast jaktsäsongen 2025.

Kommunstyrelseförvaltningen noterar att enligt bygg- och miljönämndens delegationsordning
har bygg- och miljöchefen möjlighet att besluta om skottillstånd avseende jakt och viltvård på
kommunal mark.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelsen från miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens bygg- och
miljöenhet daterad 2024-04-02 och behandlades på bygg- och miljönämndens sammanträde
2024-04-16 § 23.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 90/2024
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna
bakom förslagen i motionen. Motionen är med detta färdigbehandlad.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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§ 40 forts

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna
bakom förslagen i motionen. Motionen är med detta färdigbehandlad.

______________________

Delges:
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 41 KS/2024:292

Svar på motion: Skyddsjakt på gäss vid Möllebadet, väckt av
Christian Isaksson (SD), Peter Isaksson (SD) och Joakim
Sivegård (SD)

I motionen yrkas att:

1. Bygg- och miljönämnden tar fram en plan på hur skyddsjakten ska bedrivas.
2. Skyddsjakten ska bedrivas på de gäss som anses skapa olägenheter.

Motionen har remitterats till bygg- och miljönämnden.

Bygg- och miljönämnden har genom kommunjägaren informerats om återkommande
problem som kanadagässen medför. Främst är det i perioder där stranden och bryggorna blir
nedsmutsade av fekalier från gässen. Stundtals kan det betraktas som en olägenhet för
badgästerna. Förutom obehaget med att trampa eller ligga på fekalier medför det även en
sanitär olägenhet. Problemet är återkommande.

Bygg- och miljönämnden anser att motionens yrkande är motiverat. Bygg- och miljöenheten
bör ta fram en plan för hur skyddsjakt kan bedrivas på ett lagenligt och säkert sätt. Planen ska
omfatta skyddsjakt på kanadagäss vid Möllebadet. En plan för skyddsjakt på gäss vid
Möllebadet ska vara behandlad av nämnden senast till badsäsongen 2025.

Bygg- och miljönämnden beslutade genom ett ordförandebeslut 2024-06-13 att bedriva
skyddsjakt på gäss och änder vid Möllebadet redan år 2024. Kommunjägaren uppmanas
utvärdera resultatet i slutet på året.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelsen från miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens bygg- och
miljöenhet daterad 2024-04-02 och behandlades på bygg- och miljönämndens sammanträde
2024-04-16.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 90/202
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna
bakom förslagen i motionen. Motionen är med detta färdigbehandlad.

Propositionsordning
Ordföranden konstaterar att enbart kommunstyrelsens förslag till beslut föreligger och att
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna
bakom förslagen i motionen. Motionen är med detta färdigbehandlad.

______________________

Delges:

Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 42 KS/2024:86

Revidering av reglementen

Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-16, § 25, punkt 7, att ge nämnderna, utskotten och
näringslivskomittén i uppdrag att se över respektive reglemente i samråd med
kommunstyrelseförvaltningen.

Inför mandatperioden 2019-2022 antog kommunfullmäktige 2018-12-12 förslag till nya
reglementen för samtliga kommunens nämnder. Riktlinjer för Salems kommuns
näringslivskommitté antogs 2022-12-08, § 85.

Förvaltningen har våren 2024 gjort en översyn av nämndernas reglementen för att få en
enhetlig skrivning och likvärdighet. De ändringar som föreslås är samma för alla ovan
uppräknade nämndreglementen. Även riktlinjerna för kommunens näringslivskommitté har
reviderats. Socialnämndens utskott liksom kommunstyrelsens arbetsutskott behandlas i
socialnämndens- respektive kommunstyrelsens reglemente och har setts över i samband med
respektive reglemente. Samtliga reglementen för facknämnderna har antagits. Riktlinjerna
för kommunens näringslivskommitté behandlas i kommittén 2024-09-12.

Revidering av reglemente för utskottet för nämndorganisation (UNO) föreslås ske i samband
med översynen av kommunfullmäktiges arbetsordning. Arbetet med revidering av
fullmäktiges arbetsordning och reglemente för utskottet pågår hösten 2024.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen daterad 2024-08-27
med bilagor.

Vid dagens sammanträde föreslår ordförande Lisa Källberg Vittikko (S) att kommunstyrelsens
förslag till beslut kompletteras med nedanstående punkt:

“Förvaltningen får i uppdrag att göra smärre redaktionella ändringar i samtliga reglementen.”

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 100/2024

1. Kommunfullmäktige antar förslaget till reviderade reglementen för barn- och
utbildningsnämnden, bygg- och miljönämnden, tekniska nämnden, kultur- och
fritidsnämnden, socialnämnden och valnämnden samt reviderade riktlinjer för Salems
kommuns näringslivskommitté.

2. Kommunfullmäktige upphäver tidigare antagna reglementen för barn- och
utbildningsnämnden, bygg- och miljönämnden, tekniska nämnden, kultur- och
fritidsnämnden, socialnämnden och valnämnden samt riktlinjer för Salems kommuns
näringslivskommitté.

Ordförandens förslag till kommunfullmäktige
3. Förvaltningen får i uppdrag att göra smärre redaktionella ändringar i samtliga reglementen

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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§ 42 forts

Yrkanden
Daniel Hansson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med ändring enligt nedan:

Reglemente för bygg- och miljönämnden, § 11.15 Protokollsanteckning, särskilt yttrande,
Reglemente för barn- och utbildningsnämnden, § 11.15 Protokollsanteckning, särskilt
yttrande,
Reglemente för kultur- och fritidsnämnden, § 11.15 Protokollsanteckning, särskilt yttrande,
Reglemente för socialnämnden, § 11.15 Protokollsanteckning, särskilt yttrande,
Reglemente för tekniska nämnden, § 11.15 Protokollsanteckning, särskilt yttrande och
Reglemente för valnämnden, § 9.14 Protokollsanteckning, särskilt yttrande

I första meningen ska texten ändras till ”Ordföranden kan medge en ledamot eller ersättare
som deltagit i överläggningen i ett ärende att anteckna sin mening i protokollet, ett så kallat
särskilt yttrande, eller att få en protokollsanteckning införd i protokollet.”

Pernilla Schubert (KD) och Christian Isakssons (SD) bifaller Daniel Hanssons (V) bifallsyrkande
med ändring.

Pernilla Schubert (KD) yrkar i andra hand avslag på revidering av samtliga reglementen.
Christian Isakssons (SD) bifaller Pernilla Schuberts (KD) avslagsyrkande.

Rickard Livén (M) och Arne Närström (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägg
och avslag till Daniel Hanssons (V) ändringsyrkande.

Andreas Dahl (S) och Delmon Haffo (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägg.

Propositionsordning 1
Ordförande Lisa Källberg Vittikko (S) ställer först proposition på kommunstyrelsens förslag
och Daniel Hanssons (V) bifallsyrkande med ändring och finner att kommunfullmäktige
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.

Pernilla Schubert (KD) begär votering.

Votering
Ordföranden föreslår följande voteringsordning:

Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja. Den som röstar bifall till Daniel Hanssons
(V) bifallssyrkande med ändring röstar nej. Vinner ja har kommunfullmäktige beslutat enligt
kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktige godkänner den förslagna voteringsordningen.

Votering genomförs och utfaller enligt följande: 25 ledamöter röstar ja och 5 röstar nej. Hur
var och en röstat framgår av bilagd närvaro- och voteringslista, bilaga § 41.

Kommunfullmäktige har därmed beslutat enligt kommunstyrelsens förslag.

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
2024-10-03

15 av 19

Kommunfullmäktige

§ 42 forts

Propositionsordning 2
Ordförande Lisa Källberg Vittikko (S) ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag
med tillägg enligt ordförandes förslag om en tredje beslutspunkt och Pernilla Schuberts (KD)
avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag
med tillägg.

Kommunfullmäktiges beslut

1. Kommunfullmäktige antar förslaget till reviderade reglementen för barn- och
utbildningsnämnden, bygg- och miljönämnden, tekniska nämnden, kultur- och
fritidsnämnden, socialnämnden och valnämnden samt reviderade riktlinjer för Salems
kommuns näringslivskommitté.

2. Kommunfullmäktige upphäver tidigare antagna reglementen för barn- och
utbildningsnämnden, bygg- och miljönämnden, tekniska nämnden, kultur- och
fritidsnämnden, socialnämnden och valnämnden samt riktlinjer för Salems kommuns
näringslivskommitté.

3. Förvaltningen får i uppdrag att göra smärre redaktionella ändringar i samtliga
reglementen.

Reservation
Pernilla Schubert (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.

______________________

Delges:
Akten

Kommunstyrelseförvaltningen

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 43 KS/2024:15

Ansökan om dispens

Jonathan Gomez (KD), ansöker av personliga skäl, om dispens för att kunna fortsätta sina
politiska uppdrag i nämnder, utskott och kommunstyrelse i Salems kommun, trots flytt från
kommunen.

Ärendet beskrivs i tjänsteskrivelse från kommunstyrelseförvaltningen daterad 2024-09-10.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige § 102/2024

Kommunfullmäktige medger dispens för Jonathan Gomez att fortsätta sitt politiska uppdrag i
nämnder, utskott och kommunstyrelse i Salems kommun till och med 2025-06-30, trots flytt
från kommunen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige medger dispens för Jonathan Gomez att fortsätta sitt politiska uppdrag i
nämnder, utskott och kommunstyrelse i Salems kommun till och med 2025-06-30, trots flytt
från kommunen.

______________________

Delges:
Jonathan Gomez

Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 44 KS/2024:53

Inkomna motioner, interpellationer och frågor

Inkomna motioner
Motion från Pernilla Schubert (KD) “Utred anläggande av brunn för nödvatten”
Motion från Pernilla Schubert (KD) “Ökat stöd till näringsidkare i kommunen”
Motion från Pernilla Schubert (KD) “Resan till arbetet måste bejakas”
Motion från Pernilla Schubert (KD) och Christian Isaksson (SD) “Luciatåg med
EPA/EU-mopedbilar”
Motion från Pernilla Schubert (KD) och Christian Isaksson (SD) “Stärk skyddet mot väpnat
angrepp i skolan”

Interpellationer
Inga interpellationer har inkommit.

Inkomna frågor
Fråga från Rickard Livén (M) till Arne Närström , kommunstyrelsens ordförande, “Salems
företagsklimat”
Fråga från Delmon Haffo (M) till Andreas Dahl (S), socialnämndens ordförande “Motionssvar”

Kommunfullmäktiges beslut
1. Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionerna för beredning.
2. Kommunfullmäktige anser att frågan från Rickard Livén (M) är besvarad.
3. Kommunfullmäktige anser att frågan från Delmon Haffo (M) är besvarad.

______________________

Delges:
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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KF § 45

Avsägelser och fyllnadsval inklusive nominering av
vigselförrättare

Inkomna avsägelser
Lena Biörnstad (R), ersättare i tekniska nämnden
Jens Månsson (SD), ersättare i tekniska nämnden
Peter Isaksson (SD), ersättare i kommunstyrelsen och ledamot i barn- och
utbildningsnämnden
Martin Wallén (S), nämndeman Södertälje tingsrätt
Torbjörn Ollas (C), ersättare kommunfullmäktige

Fyllnadsval
Helene Birknert (R); ersättare i tekniska nämnden
Christian Isaksson (SD), ersättare i tekniska nämnden
Josefin Fransson (SD), ersättare i kommunstyrelsen och ledamot i barn- och
utbildningsnämnden
Margot Allgurin som ersättare i kommunala seniorrådet
Berit Heidenfors (S), nämndeman Södertälje tingsrätt

Bordlagda fyllnadsval
Ledamot och ersättare från vakant organisation till näringslivskommittén
Ledamot till revisionen

Vigselförrättare
Länsstyrelsen utser det antal vigselförrättare som det finns behov av i länets kommuner.
Oftast utses vigselförrättare efter förslag från en kommun. Salems kommun har fem
förordnade vigselförrättare, däribland Marlene Ackland och Andreas Lundvall. Deras
förordnanden löper dock ut den 31 oktober 2024.

Kommunfullmäktiges beslut

1. Kommunfullmäktige beviljar Lena Biörnstad (R), Jens Månsson (SD), Peter Isaksson
(SD) och Torbjörn Ollas (C) avsägelser och begär ny sammanräkning hos
Länsstyrelsen.

2. Kommunfullmäktige väljer Helene Birknert (R) till ersättare i tekniska nämnden.
3. Kommunfullmäktige väljer Christian Isaksson (SD) till ersättare i tekniska nämnden.
4. Kommunfullmäktige väljer Josefin Fransson (SD) som ersättare i kommunstyrelsen

och ledamot i barn- och utbildningsnämnden.
5. Kommunfullmäktige väljer Margot Allgurin till ersättare i kommunala seniorrådet.
6. Kommunfullmäktige nominerar Berit Heidenfors (S) som nämndeman i Södertälje

tingsrätt.
7. Kommunfullmäktige föreslår Länsstyrelsen i Stockholms län att förlänga Marlene

Acklands och Andreas Lundvalls förordnande som vigselförrättare.

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.
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8. Kommunfullmäktige bordlägger valet av ledamot och ersättare från vakant
organisation till näringslivskommittén, samt val av revisor.

___________________

Delges:
Berörda nämnder
Kommunstyrelseförvaltningen/lön
Akten

……………
Ordf. sign.

……………
Just. sign.


